
Protokoll från Glömsta Fastighetsägareförenings årsmöte 
den 28 mars 2007. 

Totalt antal deltagande: 13

1. Årsmötet öppnas av styrelsens ordförande. 
Styrelsens ordförande hade fått förhinder varför mötet öppnades av styrelsens 
sekreterare Gudmund Rosenqvist som hälsade alla välkomna. 

2. Godkännande av kallelsen
Det uppdagades under mötet att det har varit vissa problem med att få ut kallelsen till 
årsmötet. Kallelsen godkändes dock av mötet. 

3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes av mötet.

4. Val av ordförande för mötet
Gudmund Rosenqvist valdes till mötets ordförande. 

5. Val av sekreterare för mötet 
Annika Gottberg valdes till mötets sekreterare.

6. Val av två justerare att jämte mötesordföranden justera protokollet samt vid 
behov vara rösträknare
Ingvar Sundvall och Christer Jonsson valdes till justerare för mötet.

7. Uppläsande av protokollet från sommarmötet
Mötets ordförande Gudmund Rosenqvist läste upp protokollet från sommarmötet. 
Protokollet godkändes av mötet och lades till handlingarna. 

8. Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2006
Verksamhetsberättelsen godkändes av mötet och lades till handlingarna. 

9. Resultaträkning för år 2006
Föreningen gick med vinst år 2006. Få aktiviteter har kunnat genomföras under året 
eftersom styrelsen har flera vakanser. Resultaträkningen godkändes av mötet. 

10. Revisorernas berättelse för år 2006
Revisorernas berättelse godkändes av mötet och lades till handlingarna.

11. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av mötet. 

12. Vad styrelsen eljest vill hänskjuta till årsmötet
- se aktivitetsplan
Mötets ordförande informerade om vilka aktiviteter styrelsen skulle vilja genomföra 
under det kommande verksamhetsåret. De nya reglerna för båtplatsuthyrning 



ventilerades och styrelsen meddelade att en låsbar grind kommer att sättas upp på 
bryggan vid Gömmaren för att hålla obehöriga borta. 

13. Styrelsens förslag till budget för 2007
Frågan om vad styrelsen ämnar göra med budgeterade pengar till området vid 
Albysjön uppkom. Pengarna ska användas till att t.ex. laga det trasiga staketet i 
området. Mötet diskuterade också orsakerna till den svaga anslutningen av nya 
fastighetsägare till föreningen.

14. Inkomna motioner
Inga motioner hade inkommit. 

15. Val av: 
a) tre styrelseledamöter (två år) avgående Peter Kente

avgående Lars Johansson
vakant

Mötet godkände omval av avgående styrelseledamot och samtidigt styrelsens 
ordförande Peter Kente till styrelseledamot. Mötet godkände även styrelseledamot 
Lars Johansson för omval. Vidare godkände mötet nyval av Lars Wahlström som 
styrelseledamot.  

b) två styrelsesuppleanter (ett år) vakant
avgående Annika Gottberg

Mötet godkände nyval av Lars-Olov Börjesson och Bo Hammarström som 
styrelsesuppleanter.
 
c) en revisor (två år) avgående Michael Lundström
Mötet godkände omval av Michael Lundström. 

d) en revisorssuppleant (ett år) avgående Ingvar Sundvall 
Mötet godkände omval av Ingvar Sundvall. 

17. Val av stugfogde (ett år) avgående Mikael Sjögren
Mötet godkände omval av Mikael Sjögren.

18. Val av valberedning
Val av valberedning hänskjuts till sommarmötet.

19. Val av festkommitté
 Val av festkommitté hänskjuts till sommarmötet.

20. Övriga frågor
Inga övriga frågor togs upp. 



21. Avslutning
Mötesordföranden tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat. 

      

Vid protokollet, 

Annika Gottberg

Mötesordförande,

Gudmund Rosenqvist

Justeras, 

Ingvar Sundvall

Christer Jonsson


